
 
Kuntalaisaloite/Jalkapallohalli Leville 
  
Khall 04.02.2025 § 31    
24/10.03.01.00/2025    
 
Valmistelija Kunnanjohtaja Timo Kurula, puh. 040 595 7597 

 
Kuntaan on 9.1.2025 saapunut kuntalaisaloite.fi-palvelusta seuraavan 
sisältöinen kuntalaisaloite: 
 
”Kuntalaisaloite – Kittilä 
 
Jalkapallohalli Leville 
Kittilä 
 
Aloite luotu Kuntalaisaloite.fi-palveluun 3.1.2025 
Aloitteen julkaisupäivämäärä 9.1.2025 
 
Esitämme, että Leville rakennettaisiin talvikäyttöön soveltuva jalkapallo- tai 
soveltuva sisäliikuntahalli. Asumme 8- ja 10 vuotiaiden lastemme kanssa 
Levillä, lapsemme pelaavat KIPS:in joukkueessa jalkapalloa, kesäisin ja 
talvisin. Harjoitukset pidetään talvisin pääsääntöisesti Kittilän urheiluhallilla, 
mutta nämä on usein jouduttu siirtämään Sirkan koulun jumppasaliin, kun 
hallilla on ollut muuta päällekkäin menevää toimintaa. Kunnallisilla 
olosuhteilla on merkitystä nuorisoliikunnan tukemisessa: liikuntapaikkojen 
pitäisi olla helposti saavutettavissa mahdollisimman monelle! 
Sisäjoukkuepeleillä on suuri merkitys, sillä ne luovat yhteisöllisyyttä ja 
parhaimmillaan elinikäisiä kaverisuhteita. Vaikkakin Levillä on hyvät 
ulkoliikuntamahdollisuudet, niin kylmät pakkasjaksot eivät houkuta aina 
lähtemään hiihtoladuille tai rinteeseen. Uskomme, että jalkapallohallista 
hyötyisivät muutkin, sillä isompaa hallitilaa voisi varmastikin soveltaa 
muihin lajeihin, vaikkapa juniorigolfiin, sählyyn, erilaisiin mailapeleihin tai 
yleisurheiluun. Tällä hetkellä Levin sisäurheilu mahdollisuudet ovat varsin 
rajatut – jalkapallohalli tukisi varmasti Kittilän urheilullista imagoa.” 
 
Kuntalaisaloitteen johdosta, jalkapallohalli Leville, on tarkoituksenmukaista 
vastata aloitteeseen hyvinvointilautakunnan toimesta. Aloite siirretään 
hyvinvointilautakuntaan valmisteltavaksi vastuullisena valmistelijana 
liikuntasihteeri. 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Kurula Timo 
 

Päätösehdotus Aloite siirretään hyvinvointilautakuntaan valmisteltavaksi vastuullisena 
valmistelijana on liikuntasihteeri. 
 

Päätös Khall 4.2.2025 § 26 päätöksen mukaisesti tämä asia (esityslistan asia nro 
6) käsiteltiin kokouksen kymmenentenä asiana. 
 
Jäsen Akseli Erkkilä esitti, että kuntalaisaloitteen pohjalta ei ryhdytä 
toimenpiteisiin. Kunnan suunnittelukaudelle 2025-2027 hyväksytty 
investointisuunnitelma on jo ennestään raskas. Lisäksi Kittilän kirkonkylä 
palvelee kaikkia kuntalaisia ja on sen vuoksi mielekkäämpi vaihtoehto 
mikäli kunta päätyisi investoimaan lisää liikuntapaikkoihin.  
 
Jäsen Aila Moksi kannatti Akseli Erkkilän esitystä.  
 
Puheenjohtaja Marita Toivanen totesi, että oli tehty kunnanjohtajan 
esityksestä poikkeava kannatettu esitys, joten asiasta tulee äänestää. 



Puheenjohtaja teki seuraavan kannatetun äänestysesityksen:  
Ne, jotka ovat kunnanjohtajan esityksen kannalla, äänestävät "jaa". 
Ne, jotka ovat Akseli Erkkilän esityksen kannalla, äänestävät "ei".  
 
Suoritetussa nimenhuutoäänestyksessä annettiin seitsemän (7) jaa-ääntä 
ja kaksi (2) ei-ääntä. 
 
Jaa-ääniä antoivat: Toivanen Marita, Salonen Tarmo, Jauhojärvi Pirkko, 
Nikkinen Jouko, Ylläsjärvi Esa, Hangasvaara Sirkka ja Niittyvuopio Aslak. 
Ei-ääniä antoivat Erkkilä Akseli ja Moksi Aila.  
   
Äänin 7 Jaa-ääntä - 2 Ei-ääntä kunnanhallituksen päätökseksi tuli 
kunnanjohtajan esitys. 

 


